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Napirendi pontok: 

 

 

I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 

 

II.  A jogász és az igazságügyi igazgatási szak mintatantervének módosítása - előterjesztő: Dr. 

Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

III. Az „Introduction to U.S. Law” betétlap (tanulmányi kísérőlap) módosítása - előterjesztő: 

Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

IV.  Tudománymetria felülvizsgálata – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

V. A PPKE JÁK Bérezési Szabályzat módosítása - előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

VI. 2021. évi költségvetés - előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

VII. Egyebek 

 

Dr. Szabó István dékán úr névsorolvasással ellenőrzi az online Kari Tanács üléshez csatlakozókat. 
Megállapította, hogy a mind a 20 szavazati jogú tag csatlakozott az üléshez, így az határozatképes.  

Dékán úr ismerteti a napirendi pontokat, melyet a Kari Tanács egyhangúlag elfogadott. 

 

I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr a Kar nevében is gratulál Dr. Bándi Gyula, Dr. Gyulavári Tamás és Dr. Schanda Balázs 

professzor uraknak, akiket az MTA köztestületi választásán az Állam- és Jogtudományi Bizottság 
tagjaivá választottak.  

A beruházásokkal kapcsolatban beszámol arról, hogy a BTK elhelyezésére szolgáló BME Z épülete 

teljes mértékben az Egyetem bérleménye lesz, a Piliscsabáról kiköltöző része a BTK-nak teljes 
egészében oda fog kerülni, illetve a JÁK 26. épületének beruházása miatt az onnan költöző szervezeti 

egységek és a 28. épület egy részében, az építészeti átalakítások miatt érintett szervezeti egységek itt 

kapnak majd helyet. Tájékoztatja a tagokat arról, hogy a BME Z épülete a Gellért szálló közelében 
található. 

Beszámol arról is, hogy az Egyetem a BTK Mikszáth téri épületének felújítására annak idején az 

államtól 1,6 milliárd forint támogatást kapott, melyet még nem használt fel. Az egyetemi vezetés ebből 

az összegből kollégiumi épületet szeretne vásárolni, mely a Kar jelentkezési számaira is kedvezően 
hatna. 

Dékán úr ismerteti még, hogy a költségvetés elfogadása után szeretne online összdolgozói értekezletet 

tartani, illetve beszél arról, hogy alakulóban van az egyetemi stratégia, melynek előkészítésében kéri 
majd a kollégák segítségét. Beszámol továbbá arról, hogy a kari költségvetés lehetővé tette néhány új 

munkatárs alkalmazását, így a Jogbölcseleti Tanszéken teljes munkaidőben dr. Tussay Ákos, a Polgári 

Jogi Tanszéken teljes munkaidőben dr. Papp János Tamás, az Alkotmányjogi Tanszéken részmunkaidős 

adjunktusként Dr. Kurunczi Gábor, a Közigazgatási Jogi Tanszéken részmunkaidős adjunktusként Dr. 
Varga Ádám, a Pénzügyi Jogi Tanszéken részmunkaidős adjunktusként Dr. Szabó Ildikó került 

állományba. Egyúttal jelzi Dr. Belovics Ervin tanszékvezető úr felé, hogy a Büntető Anyagi, Eljárási és 

Végrehajtási Jogi Tanszék részére is lehetőség van egy teljes munkaidős oktató alkalmazására. 
 



II.  A jogász és az igazságügyi igazgatási szak mintatantervének módosítása - előterjesztő: Dr. 

Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
Dékán úr röviden ismerteti az előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 1/2021. (I.14.) számú határozatával 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta a jogász és az igazságügyi igazgatási szak mintatantervének módosítását. 

 

III. Az „Introduction to U.S. Law” betétlap (tanulmányi kísérőlap) módosítása - előterjesztő: 

Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

Dékán úr röviden ismerteti az előterjesztést. 

 
A Kari Tanács 2/2021. (I.14.) számú határozatával 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta az „Introduction to U.S. Law” betétlap (tanulmányi kísérőlap) módosítását. 

 

IV.  Tudománymetria felülvizsgálata – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr köszönetét fejezi ki az előterjesztéssel kapcsolatos észrevételek miatt, egyúttal jelzi, hogy a 

lehetőség a következő Kari Tanács ülésig továbbra is fennáll. Kéri, hogy az észrevételeket 
mindenképpen írásban is küldjék meg az érintettek. Dr. Katona Klára intézetvezető asszony jelzi, hogy 

a monográfiákat kissé alulpontozottnak érzi, Dékán úr kéri, hogy javaslatát küldje meg írásban is. 

 

V. A PPKE JÁK Bérezési Szabályzat módosítása - előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr röviden ismerteti az előterjesztés részleteit. 

 
A Kari Tanács 3/2021. (I.14.) számú határozatával 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a PPKE JÁK Bérezési Szabályzat módosítását. 

 

VI. 2021. évi költségvetés - előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr megkéri Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszonyt, hogy röviden ismertesse a 
költségvetés részleteit. Gazdasági igazgató kisasszony az előterjesztés alapján tájékoztatja a Kari Tanács 

tagjait a Kar pénzügyi helyzetéről, illetve köszönetét fejezi ki mindazon kollégának, aki segítséget 

nyújtott a 2021. évi költségvetés elkészítésében, különösen kiemelve Botta Gabriella és Czoborné Tóth 

Ibolya kolléganők lelkiismeretes munkáját. 
Dékán úr emellett köszönetét fejezi ki Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszonynak 

munkájáért, illetve Horváth Etelka gazdasági főigazgató asszonynak az egyetemi költségvetés 

racionalizálásáért, amely a JÁK részére jelentős pluszforrásokat teremtett.  
 

A Kari Tanács 4/2021. (I.14.) számú határozatával 20 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül megszavazta a Kar 2021. évi költségvetését és annak előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 

VII. Egyebek 

 

Dr. Katona Klára intézetvezető asszony kérdést tesz fel a tavaszi félév indulásával kapcsolatban. Dékán 
úr jelzi, hogy hasonlóan az őszi félévhez, hibrid oktatásra készül a Kar. Kiemeli, hogy a félév induláskor 

kizárólag online oktatással indul, hibrid oktatásra akkor áll át a Kar, amennyiben a korlátozásokat a 

Kormány feloldja. Dr. Szabó Marcel tanszékvezető úr tesz fel kérdést a javítóvizsgákkal kapcsolatban. 
Dr. Varga Zs. András prodékán úr szerint, amennyiben tömegessé válik a javítóvizsgákra való 

jelentkezés, a tanszékek nem fogják tudni megoldani a jelenlegi hallgató – oktató arány mellett. 

Dr. Szalai Márta intézetvezető asszony jelzi, hogy a Deák Ferenc Továbbképző Intézet online oktatásra 

készül a tavaszi félévben. Kéri, ha a félév során a Kar a kormányzati döntéshez igazodva visszaáll a 
hibrid oktatásra, a Vezetőség egyeztessen az Intézettel az esetleges nehézségek elkerülése miatt. 

 



Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanács tagjait, hogy a következő ülésre előreláthatólag március közepén 

kerül sor. 
 

 

 
 

 

 

 
Jegyzőkönyv lezárása: 16 óra 12 perc. 


